
Förslag från styrelsen gällande att undersöka 

förutsättningarna för ett ”utegym” 

 

Under det år som gott har människors behov av utevistelse och mera hälsoinriktade vanor 

blivit allt tydligare. Inom vårt län finns en överdödlighet av bland annat hjärt-kärlsjukdomar  

som liksom övervikt är en av flera riskfaktorer för Covid-19. 

 

Inom området Storsand- Lakbäck -Dressviken finns redan i nuläget goda möjligheter för 

träning och motion genom bland annat tennisförening, paddelförening, vandringsleder, 

fotbolssplan och boulbanor. Utöver det pågår många andra träningsformer individuellt och i 

grupp.   

 

För att öka möjligheterna ännu mera föreslår styrelsen följande  

 

 Årsmötet ger styrelsen i uppdrag att ta kontakt med samfällighetsföreningarna för 

Lakbäck och Dressviken, i syfte att undersöka dras intresse att gemensamt undersöka 

förutsättningar för ett ”utegym” inom något av områdena. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 


